
 
 

Skolebestyrelsesmøde 15.6.2021  

kl. 18:30-20:30 i Stenstrup 
Dagsorden udarbejdet: x Martin x Oliver og Martin   

       

Forplejning: X Oliver     

       

Til stede: Afb

ud 
Martin x Oliver  Afb

ud 
Astrid 

 x Boel x Michael Afb

ud 
Ida-Marie 

 x René     

 x Signe Afb

ud 
Astrid    

 x Annie Afb

ud 
Jesper    

  Peter x Vibeke   

       

Referent: x René     

 

Bilag til dette møde: Referat af sidste SKB, Princip om Undervisningsorganisering, Princip om Skolehjemsamtaler 

http://www.skoleborn.dk/feb_2017/7-guide-til-den-gode-skole-

hjem-samtale.html 

 

Dagsorden Referat 
  

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

  

2. Godkendelse af sidste referat Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra forældrene Der blev spurgt til reglerne for klassekasser: Der gælder følgende: Det er 

frivilligt om man betaler til klassekassen, klassekassen dækker for alle 

elever i klassen, det er ikke obligatorisk at have en klassekasse. Vi drøfter 

muligheden for at formulere et sæt af principper eller retningslinjer for 

klassekasser på et bestyrelsesmøde i det kommende skoleår. 

Anni spurgte til, om der tidligere havde været en mulighed for at gå på det 

offentlige bibliotek i skoletiden. Den mulighed har biblioteket lukket ned 

for for flere år siden. 

Tilbagemelding på dialogmøde den 9.6.: Der var et par oplæg om 

mangfoldige læringsmiljøer. Skårup Skole har gode erfaringer med at 

http://www.skoleborn.dk/feb_2017/7-guide-til-den-gode-skole-hjem-samtale.html
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undersøge elevernes trivsel vha. fokusgruppeinterviews. Stokkebækskolen 

fortalte om erfaringer med at arbejde med pædagogiske mellemformer 

mellem almen- og specialpædagogik.  

b)   Nyt fra eleverne Der var afbud fra elevrepræsentanterne.  

c)   Nyt fra medarbejderne På begge matrikler er der godt gang i ombygningen. Der arbejdes på at 

runde skoleåret af. Der planlægges at få lavet en god overgang for 3. 

årgang til Stenstrup, 8. årgang er netop jemkommet fra en god lejrskole, 

der er mange gode udendørsaktiviteter i det gode vejr, der planlægges 

sidste skoledag for 9. årgang og sidste runde af afgangsprøverne går i gang 

i morgen. 

d)  Nyt fra ledelsen Martin og Oliver har søgt og fået dispensation til at fastholde kommende 

2. årgang som én klasse til trods for, at der er 29 elever på årgangen efter 

sommerferien. 

Skemaer og opgaveoversigter er uddelt til alle lærere, så de kan være het 

klar ved skoleårets afslutning. 

Budgetopfølgning: Vi følger vores forbrugstal som forventet. Der 

planlægges flere engangsinvesteringer, der finansieres af 

engangsbevillinger samt overskud fra sidste budgetår: 

Legepladsrenovering i Kirkeby, renovering af PLC i Kirkeby, div. 

Udefaciliteter i Stenstrup, evt. indkøb af Chromebooks til elever, 

pædagogisk weekend i det kommende skoleår, tilsidesætte beløb til 

finansiering af første års deltagelse som LEAPS-skole. Overordnet ser 

budgettet positivt ud.  

LEAPS: Siden sidste møde har børne- og ungeudvalget besluttet, at Issø-

skolen kan blive LEAPS-skole. Der kommer repræsentanter fra Kata 

Fonden på besøg på skolen den 23. juni fra 15.45-16.45, hvor de vil holde 

et lille oplæg om LEAPS og besvare spørgsmål. Alle 

bestyrelsesmedlemmer er velkomne denne dag. 

Konvertering af lektioner til kortere skoleuge jf. aktuel udmelding fra 

UVM. Denne mulighed benytter vi allerede på Issø-skolen.  

Siden sidst har der været afholdt forældremøde for forældrene på den 

kommende 4. årgang, hvor de har set Stenstrup-matriklen og 

Juniorklubben. 

 

4. Principper Se referat fra sidste møde. Her fremkom ændringsforslag. Punktet blev 

udskudt, da bestyrelsen qua lavt fremmøde ikke var beslutningsdygtig. 

Ved førstkommende møde drøftes Princip for Skolehjemsamtaler. På 

næstkommende møde drøftes Princip for Undervisningsorganisering. 

5. Ideer til sjovere pauser for 100.000 kr. 

pr. matrikel 

Intet nyt om processen siden sidst. 

  

6. Forældreinitiativ vedr. udsmykning af 

skolegård i Kirkeby 

Der er umiddelbart interesse for at bakke op om projektet. Punktet sættes 

på dagsordenen til kommende bestyrelsesmøde, så der bliver mulighed 

for at planlægge en god dag. 

  

7. Skolefoto Der er lavet en aftale med Gauss Foto for det kommende skoleår. Vi 

orienterer forældrene om leverandørskiftet umiddelbart før der 

informeres om næste omgang fotografering. 



 
 

  

8. SKB-mødekalender 2021-22 Drøftelse vedr.  

• Klassekasser 

• Princip for Skolehjemsamtaler 

• Princip for Undervisningsorganisering 

Bringes med videre til det kommende skoleår. 

Oliver udarbejder en kalender, der struktureres som vanligt; skiftende 

ugedage man, tirs og tors på skiftende matrikler.  

  

9. Eventuelt   

  

 

 

 

 

 

 


